
Generalforsamlingen ble avholdt 16.09.23 i Auditorium R7 på
NTNU Campus Gløshaugen.

Møtet åpnes av leder Ida Karlstad kl: 14:25
Møtet ble lukket av leder Jonas Romark Nilsen kl: 23:42

Sak 1: Godkjenning av stemmeberettigede
Stemmeberettigede godkjennes ved akklamasjon.
Forslaget om godkjenning av forhåndsstemming har blitt vedtatt.

Sak 2: Møtekonstituering
a) Valg av ordstyrer
Styret innstiller på Emma Louise Lervåg og Viktor Mikalsen som ordstyrer. Valgt ved
akklamasjon
b) Valg av referent
Styret innstiller på Andrine Haugdal og Joy Sørbotten som referent. Valgt ved akklamasjon
c) Valg av tellekorps
Styret innstiller på Oskar Sørensen og Sander Klokk som tellekorps. Valgt ved akklamasjon
d) Valg av protokollunderskriver
Emma Louise Lervåg melder seg. Valgt ved akklamasjon

Sak 3: Godkjenning av:
a) Innkalling
Merknader til innkallingen: Innkallingen godkjennes uten merknad.
b) Saksliste
Merknader til dagsorden: Dagsorden godkjennes uten merknader

Sak 4: Undergruppenes årsberetning

Årsberetningen presenteres.
• V&A Allsidighet presenterer
• Bumble beats presentErer
• Invitro presenterer
• Jubgruppa presenterer
• Realfagsrevyen presenterer
• Realfagskjelleren
• SkeiV&A presenterer
• Trollkom presenterer
• V&A IL Damer presenterer
• V&A IL Herrer presenterer
• V&Apekatter
• VIVO presenterer



• Vokalium presenterer
Det åpnes for spørsmål fra salen.
Generalforsamlingen er nå orientert om undergruppens arbeid.

Sak 5: Hovedstyrets og komiteenes årsberetning
Komiteenes årsberetning presenteres.
- Arrangementkomiteen presenterer.

- Julebord, krabbefest
- Bedriftskomiteen presenterer.

- Har hatt månedlig bedpres, alumnikveld HAV konferanse,
- Fadderkomiteen presenterer.

- Hatt fadderuke, Åretur, diverse sosiale arrangementer
- Kontorkomiteen presenterer.

- Formel 1, strikkekvelder, filmkvelder, julekos, jub-uka, hundeklapping, bake-off
- Nukleomedia presenterer.

- Utgitt to utgaver av Nukleotidene forrige semester, lagd plakater, kontroll på
nettsiden og instagram

Leder Ida Karlstad presenterer hovedstyrets årsberetning.
- kåret 12 nye æresmedlemmer, hatt stormøte, deltatt i movember-kampanjen,
Det åpnes for spørsmål fra salen. Generalforsamlingen er nå orientert om Hovedstyrets
arbeid.

Sak 7: Økonomisk årsberetning

Kasserer Jonas Romark Nilsen presenterer den økonomiske årsberetningen og
kassererordningen.
- Har fylt opp varelageret. Gått litt i underskudd grunnet jubileer.
- Masse peng har gått til kaffe/te til kontoret

Det åpnes for spørsmål fra salen. Generalforsamlingen er nå orientert om V&A sitt regnskap.

Kasserer Jonas Romark Nilsen presenterer budsjettforslag for 23/24, og diskuterer
Kassererordningen med salen.
Det åpnes for spørsmål fra salen.
Generalforsamlingen er nå orientert om kasserers budsjettforslag.

Det foreslås å gjøre endringer i budsjettet: enten subsidiere støtte fra organisasjoner
eller fjerne støtteorganisasjonsposten helt.

Avstemning om hvilken endring som foretrekkes:



Forslag 1: fjerne budsjettposten
Forslag 2: subsidiere arrangementer

Det stemmes ved håndsopprekning.

Forslag 1 vinner avstemming.

Det stemmes over to forslag.
Forslag 1: Godkjenning med endringen
Forslag 2: Godkjenning uten endringen

Det stemmes ved håndsopprekning.

Budsjettet godkjennes med Forslag 1.

Sak 6: Valg av representant til Den Röda Ulv
Magnus, August, Simen, Elise og Jenny stiller til valg.
Spørsmålsrunde.
Simen er valgt til kandidat til Den Röda Ulvs valgkomité. Gratulerer!

Sak 8: Behandle styringsdokument-endringer
Legges til
Fjernes
Redaksjonell endring

Vedtektsendringer blir stemt over.

Forslag 1



Det åpnes for spørsmål og debatt om forslag 1.
Forslaget er vedtatt ved akklamasjon.

Forslag 2

Det åpnes for spørsmål og debatt om forslag 2.
Forslaget er vedtatt ved håndsopprekning.

Forslag 3



Det åpnes for spørsmål og debatt om forslag 3.
Forslaget er vedtatt ved akklamasjon.

Forslag 4

Det åpnes for spørsmål og debatt om forslag 4.
Forslaget er vedtatt ved håndsopprekning.

Det foreslås å ha kasserervalg nå.
Forslaget er vedtatt ved akklamasjon.

Forslag 5



Det åpnes for spørsmål og debatt om forslag 5.
Forslaget er vedtatt ved akklamasjon.

Forslag 6



Det åpnes for spørsmål og debatt om forslag 6.
Forslaget er vedtatt ved håndsopprekning.

Forslag 7



Endring av Nukleomedialeder til Mediesjef anses som redaksjonelt, og det stemmes over
setningen “som også fungerer som nestleder i Nukleomedia”

Det åpnes for spørsmål og debatt om forslag 7.
Forslaget er vedtatt ved akklamasjon.

Forslag 8



Det åpnes for spørsmål og debatt om forslag 8.
Forslaget har falt.

Forslag 9

Det åpnes for spørsmål og debatt om forslag 9.
Forslaget er vedtatt ved akklamasjon.

Sak 9: Behandle forslag til vedtektsendringer
Legges til
Fjernes
Redaksjonell endring

Forslag 1

Endringsforslag til: §8 Foreslått av: Vegard Myhre
(Stormester) v/ Hovedstyret,
Jonas

Endring til:

§8 Ridderordenen Den Röda Ulv

Volvox & Alkymisten har en Ridderorden for medlemmer som har gjort en særdeles god og
hederlig innsats for linjeforeningen. Ridderskapet er den høyeste utmerkelsen et medlem i Volvox
& Alkymisten kan tildeles.

8.1 Formål

Ridderordenen eksisterer for å anerkjenne medlemmer av Volvox & Alkymisten som har gjort en
innsats og utmerket seg langt utover det som forventes av medlemmet. Ordenen skal fungere som
en forbilledlig kilde til kunnskap og råd for linjeforeningens medlemmer.



Endringsforslag til: §8 Foreslått av: Vegard Myhre
(Stormester) v/ Hovedstyret,
Jonas

8.2 Organisering

Ridderordenen består av alle som har blitt slått til ridder av Den Röda Ulv. Ordenen ledes av
Stormester (Ordensmester) som velges internt av Ordenen så ofte dette finnes nødvendig. Ny
Stormester må godkjennes av minst tre (3) medlemmer av Ordenen. Ordenen er ekstern
linjeforeningen administrativt og organisatorisk, men anses fremdeles som en del av den.
Stormester har det overordnede ansvaret for Ordenens velbefinnende og fungerer som Ordenens
kontakt utad. Stormester kan fravike fra §8 dersom det er funnet hensiktsmessig for Ordenen.

8.3 Kåring av riddere

Nominasjoner sendes til Stormester i forkant av Krabbefesten for å behandles videre av Den Röda
Ulvs valgkomité. Tidsvinduet for å sende inn nominasjoner offentliggjøres i desember eller januar.
Ridderskapet blir kun offentliggjort og tildelt dersom den nominerte møter opp på samme
Krabbefesten som personen ble nominert i forkant av.

8.3.1 Valgkomiteen

Valgkomiteen i Den Röda Ulv skal behandle riddernominasjoner og er underlagt Ordenen.
Valgkomiteen består av Stormester, et styremedlem fra sittende Hovedstyret, og en 1. årsstudent
som er medlem av foreningen. Stormester har vetorett i komiteen.

8.3.2 Krav til nominasjonen

For å nomineres må den nominerte være et aktivt eller passivt medlem av foreningen.
Nominasjonen skal inneholde en svært grundig redegjørelse av hva den nominerte har gjort for
linjeforeningen, og som utdyper hvorfor den nominerte har gjort seg verdig til å bli slått til ridder.
Det er ikke mulig å nominere seg selv, og det er ikke mulig å nominere sittende medlemmer av
Hovedstyret.

Det åpnes for spørsmål og debatt om forslag 1.
Det foreslås å trekke forslag 1.
Forslaget om å trekke forslag 1 er vedtatt

Forslag 2



Det åpnes for spørsmål og debatt om forslag 2.
Forslaget er vedtatt.

Forslag 3





Det åpnes for spørsmål og debatt om forslag 3.
Forslaget er vedtatt.

Forslag 4



Det åpnes for spørsmål og debatt om forslag 4.
Forslaget er vedtatt ved akklamasjon.

Forslag 5

Det åpnes for spørsmål og debatt om forslag 5.
Forslaget har falt.



Forslag 6

Det åpnes for spørsmål og debatt om forslag.
Forslaget er vedtatt ved akklamasjon.

Forslag 7

Det åpnes for spørsmål og debatt om forslag 7.
Forslaget er vedtatt.

Forslag 8



Det åpnes for spørsmål og debatt om forslag 8.
Forslaget har falt.

Sak 10: Valg av nye styremedlemmer

10.1 Leder
Jonas Romark Nilsen stiller til valg.
Jonas Romark Nilsen er valgt til leder. Gratulerer!

10.2 Nestleder
Maria Længdene Næss stiller til valg.
Maria Længdene Næss er valgt til nestleder. Gratulerer!

(Hoppet til 10.3 etter forslag 4 i sak 8.)
10.3 Kasserer
Malin Ersnes, Benjamin Thorvaldsen, og Nicolae Caprian stiller til valg.
Malin Ersnes er valgt til kasserer. Gratulerer!



10.4 Sekretær
Valentina Foss og Nicolae Caprian stiller til valg.
Valentina Foss er valgt til sekretær. Gratulerer!

10.5 Arrkomleder
Eivind Vestly Larsen og Vetle Haakstad stiller til valg.
Eivind Vestly Larsen er valgt til arrkomleder. Gratulerer!

10.6 Bedkomleder
Krystian Chmielarski og Martin Eeg Bager stiller til valg.
Krystian Chmielarski er valgt til bedkomleder. Gratulerer!

10.7 Faddersjef
Oscar Andresen, Magnus William Truesdale og Vetle Haakstad stiller til valg.
Oscar Andresen er valgt til faddersjef. Gratulerer!

10.8 Kontorkomleder
Markus Øyangen og Sindre Hauge stiller til valg.
Markus Øyangen er valgt til kontorkomleder. Gratulerer!

10.9 Mediesjef
Victor van Nesmoen og Nicolae Caprian stiller til valg.
Victor van Nesmoen er valgt til mediesjef. Gratulerer!

10.10 Prosjef
Selma Kjos stiller til valg.
Selma Kjos er valgt til sekretær. Gratulerer!

Sak 11: Presentasjon av HS 22/23
Leder: Jonas Romark Nilsen
Nestleder: Maria Længdene Næss
Kasserer: Malin Ersnes
Arrkomleder: Eivind Vestly Larsen
Bedkomleder: Krystian Chmielarski
Faddersjef: Oscar Andresen
Mediesjef: Victor van Nesmoen
Kontorkomleder: Markus Øyangen
Sekretær: Valentina Foss
Prosjef: Selma Kjos

Ida Karlstad, Jens Cranner Dahle og Jonas Romark Nilsen mister sin signaturrett som
avtroppende leder, nestleder og kasserer.



Jonas Romark Nilsen, Maria Længdene Næss og Malin Ersnes med vervene leder, nestleder
og kasserer får signaturrett i fellesskap.

Eventuell saker:

Stormester er ikke fornøyd med styrets fremleggelse av sak 9 forslag 1, da dette er en sak han
fremla tidlig og styret ikke har tatt kontakt da det har vist seg å være misforståelser, og styret
burde vite det at verken Stormester eller andre riddere hadde mulighet til å dukke opp.

Sak 12: Presentasjon av komitemedlemmer:
De nye medlemmene i alle komiteene presenteres.

Møtekritikk
• Mismatch mellom rekkefølge i utsendte dokumenter og rekkefølge på generalforsamlingen,
det ønskes at det samsvarer neste år
• Det ønskes at det telles for, mot og avstående stemmer.
• For lange spørsmålsrunder, spesielt når det kun er én kandidat
• Mange førsteklassinger
• Økonomiberetninga skulle vært sendt ut i forkant
• Andre kandidater burde gått ut av rommet under valg samt tillating av spørsmål til kun én
kandidat
• Kanskje skille mellom seriøse og ikke-seriøse spørsmål
• Gode møteledere
• Kritikk til vedtatt som ikke fungerte
• Ros til alle som har stilt til valg

Møtet ble hevet av leder Jonas Romark Nilsen kl: 23:42

Mvh. Joy Sørbotten & Andrine Haugdal



Emma Louise Lervåg


